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Det gemensamma funktionshinderrådet har tagit del av ärendet och 

hänvisar till sitt yttrande i punkt 5.13, äldrenämnden. 

 

 

6.13 Förslag till fördelning av medel till lokala utvecklingsprojekt 

och studiebesök 2019 

Dnr 3.2.2–562/2018 

 

Det gemensamma funktionshinderrådet har tagit del av ärendet. 

 

6.14 Månadsrapport november 2018 

Dnr 1.3.1–536/2017 

Sent utskick. Ärendet hann inte komma till FH-rådets möte. 

 

6.15 Överenskommelse angående Skolfam 

Dnr 2.11.6–579/2018 

 Ärendet hade inte inkommit. 

 

7. Anmälningsärenden  

7.1  Protokoll från socialnämndens sammanträde  

den 13 november 2018 

7.2 Protokoll från överförmyndarnämndens sammanträde 

den 8 november 2018 

7.3 Protokoll från äldrenämndens sammanträde 

den 13 november 2018 

 

Det gemensamma funktionshinderrådet har tagit del av ärendena. 

och protokollen lades till handlingarna. 

 

8. Övriga frågor  

8.1 Val av det gemensamma rådet för funktionshinderfrågor för 

mandatperioden 2019 – 2022. Det gemensamma tjänsteutlåtandet 

i socialnämnden och äldrenämnden 11 december, 

överförmyndarnämnden 6 december. 

  

Det gemsamma funktionshinderrådet har tagit del av ärendet. 

 

8.2 Nomineringar till nämndernas gemensamma 

funktionshindersråd, brev från HSO Stockholms stad 

Dnr 1.2.1 – 588/2018 

 

Det gemensamma funktionshinderrådet har tagit del av ärendet. 
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8.3 Ärenden från nämnder som ska till FH-rådet. och synpunkter 

till SoN:s verksamhetsplan. 

 

Rådet diskuterade frågan om vilka ärenden som bör tillsändas 

rådet och huruvida det finns ärenden som kan utelämnas vid 

utskick. Eftersom rådet specifikt ska bevaka staden och dess 

verksamheter ur ett funktionshindersperspektiv, kan det finnas 

frågor som saknar relevans i detta sammanhang. Problemet ur 

förvaltningarnas synvinkel kan handla om att tjänsteutlåtanden 

blir färdigställda sent före utskicket som sker samtidigt med 

SoN:s utskick. En rutin kommer att utvecklas att rådets presidium 

tar del av nämnders ärenden/föredragningslistor även om de inte 

är slutversioner. Ärendeinnehållet framgår ändå på tidigare 

stadier i handläggningen. 

 

Synpunkter till SoN:s VP 2019 lämnas av rådets ledamöter som 

fortsätter under nästa valperiod. Det diskuterades också hur 

verksamhetsplaner präglas av stadens program för tillgänglighet 

och delaktighet. 

 

9. Sammanträdet avslutas 

Vice ordförande Lena Huss avslutade mötet 15.30 och tackade 

deltagare för ett aktivt möte. Rådets ledamöter fick sin 

julklappsbok och förvaltningarna avtackade ledamoten Håkan 

Jarmar för hans medverkan i rådet under sju års tid. Ledamoten 

Kerstin Järneberg kunde inte närvara vid detta möte, 

förvaltningarna avtackar henne på ett lämpligt sätt senare. 

 

 

Vid protokollet 

Laila Väisänen 


